
PROTOKÓŁ NR 35/2023 

Z POSIEDZENIA KOMISJI ZDROWIA, POMOCY SPOŁECZNEJ I EKOLOGII 

z dnia 23 lutego 2023 r. 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii 

– p. Grażyna Kwiatkowska 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Wieliszew, pokój nr 110.  

O godz. 14.35 Przewodnicząca komisji powitała członków komisji i zaproszonych gości i 

otworzyła posiedzenie komisji.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Radni Marcin Fabisiak oraz Renata Gostkowska-Maczuga dołączyli w trakcie posiedzenia.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodnicząca komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia.  

Uwag i zmian nie zgłoszono. Poddała pod głosowanie nw. porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 11.01.2023 r./. 

4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

5. Działania Referatu Ochrony Środowiska na rzecz utrzymania czystości i porządku w 

Gminie.  

6. Gospodarka odpadami komunalnymi w Gminie.  

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 11.01.2023 

r./. 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że protokół zamieszczony był w systemie e-sesja. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dn. 11.01.2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga 

Ad. 4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

Członkowie komisji opiniowali nw. projekty uchwał: 

1/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu 



Kierownik Referatu Organizacji i Informacji – p. Małgorzata Jendryczka omówiła projekt 

uchwały. Projekt uchwały dotyczy przekazania środków finansowych na działanie 

ambulatorium. Kwota dofinansowania to 82 453 złote.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

2/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu 

Projekt uchwały dotyczy dofinansowania Warsztatu terapii zajęciowej św. Rity, w kwocie 

10 000 zł.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

3/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu 

Pani Greta Pietrzak-Ściechura omówiła projekt uchwały dotyczy dofinansowania dla 

Powiatowego Centrum Integracji Społecznej w kwocie 13 000 tys. Poinformowała, że w 

tym roku skierowanych zostało 23 osoby z terenu gminy.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

4/ w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transport nieczystości ciekłych 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że traci moc uchwała z 2008 roku.  

Pan Kamil Reda poinformował, że jest to maksymalna cena jaką firma może naliczyć za 

usługę. Podjęcie uchwały wynika ze zmiany ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminie.  

Przewodnicząca komisji poprosiła o informację dotyczącą stawki 300 zł za 1 m3. Czy to 

dotyczy działek letniskowych? 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska wyjaśniła, że stawki te są maksymalne i 

dotyczą mieszkańców, którzy indywidualnie zawierają umowy z firmą. Właściciele działek 

letniskowych również mają możliwość złożenia deklaracji śmieciowej jak mieszkańcy 

gminy, z czego korzystają. Ponieważ wcześniejszy system rozliczania ryczałtem, nie był 

sprawiedliwy wobec stałych mieszkańców.  



Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie w 

sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transport nieczystości ciekłych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

Ad. 5. Działania Referatu Ochrony Środowiska na rzecz utrzymania czystości i 

porządku w Gminie. 

Pan Kamil Reda przedstawił działania Referatu Ochrony Środowiska na rzecz utrzymania 

czystości i porządku w gminie. Poinformował, że w 2023 roku z terenu gminy odpady 

komunalne odbierać będzie konsorcjum firm MS-EKO i EKO MAX, umowa opiewa na kwotę 

6 744 330 złotych brutto. Wspólnie z Referatem Gospodarki Komunalnej prowadzone są 

prace związane ze sprzątaniem pasów drogowych, wiat przystankowych oraz sprzątaniem 

dzikich wysypisk, w tym przypadku w pierwszej kolejności wzywany do uprzątnięcia jest 

właściciel nieruchomości. Ponadto przygotowywane są wezwania dla mieszkańców w 

sprawie posiadania umów i dowodów płatności za odbiór szamba.  

Radna Krystyna Wesołowska potwierdziła, że współpraca z firmą EKO-MAX przebiega na 

dobrych warunkach.  

Ad. 6. Gospodarka odpadami komunalnymi w Gminie.  

Przewodnicząca komisji poinformowała, że stawki za odbiór odpadów komunalnych w 

gminie są na tym samym poziomie.  

Radni podkreślili, że system bardzo dobrze działa.  

Ad. 7. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 8. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 14.40 Przewodnicząca komisji podziękowała zebranym za udział i zakończyła 

posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:     Przewodnicząca Komisji 

Anna Ziółkowska    Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii 

         Grażyna Kwiatkowska 

 


